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Pełny zapis przebiegu posiedzenia

Komisji Infrastruktury (nr 244)
30 maja 2014 r.
Komisja Infrastruktury, obradująca pod przewodnictwem posła Stanisława Żmijana 
(PO), przewodniczącego Komisji, rozpatrzyła:

– poprawki zgłoszone w czasie drugiego czytania do projektu ustawy 
o zmianie ustawy – Prawo geodezyjne i kartograficzne (druki nr 2364 i 2436).

W posiedzeniu udział wzięli: Stanisław Huskowski sekretarz stanu w Ministerstwie Administracji 
i Cyfryzacji wraz ze współpracownikami, Kazimierz Bujakowski główny geodeta kraju wraz ze współ-
pracownikami, Ewa Świniarska dyrektor Biura Nieruchomości i Geodezji Kolejowej PKP PLK.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Elżbieta Kessel, Marcin Mykietyński 
– z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych; Jarosław Cichocki, Wojciech Paluch oraz 
Jacek Pędzisz – legislatorzy z Biura Legislacyjnego.

Przewodniczący poseł Stanisław Żmijan (PO):
Otwieram posiedzenie Komisji  Infrastruktury. Witam panie  i panów posłów. Resort 
reprezentowany  jest  przez  sekretarza  stanu,  pana  Stanisława Huskowskiego  wraz 
z zespołem współpracowników. Pragnę również powitać głównego geodetę kraju, pana 
Kazimierza  Bujakowskiego  wraz  z zespołem  współpracowników.  Porządek  dzienny 
posiedzenia przewiduje rozpatrzenie poprawek zgłoszonych w czasie drugiego czyta-
nia do projektu ustawy o zmianie ustawy – Prawo geodezyjne i kartograficzne (druki 
nr 2364 i 2436). Czy do porządku obrad mają państwo uwagi? Nie słyszę. Stwierdzam, 
że Komisja przyjęła porządek dzienny. Przystępujemy do jego realizacji.
Wysoka Komisjo, w trakcie drugiego czytania zgłoszonych zostało 12 poprawek. Pro-

ponuję następujący sposób procedowania: głos za, głos przeciw, stanowisko rządu, uwagi 
Biura Legislacyjnego i rozstrzygnięcie. Czy zgadzają się państwo na taki sposób proce-
dowania? Nie słyszę sprzeciwu. Wobec powyższego dziękuję i przystępujemy do rozpa-
trzenia poprawek. 
Bardzo proszę, czy mają państwo uwagi odnośnie do poprawki nr 1? Głos ma przed-

stawiciel Biura Legislacyjnego.

Legislator Jacek Pędzisz:
Panie przewodniczący, prosimy o łączne przegłosowanie poprawki nr 1 oraz poprawki nr 2.

Przewodniczący poseł Stanisław Żmijan (PO):
Bardzo dziękuję. W związku z tym pragnę zapytać państwa posłów, czy jest sprzeciw 
wobec przyjęcia poprawek nr 1 oraz nr 2? Nie słyszę sprzeciwu. Stwierdzam, że Komisja 
rekomenduje przyjęcie poprawek nr 1 oraz nr 2.
Przystępujemy  do rozpatrzenia  poprawki  nr  3.  Proszę  o uwagi  państwa  posłów. 

Nie słyszę. Proszę o stanowisko rządu. Pan minister popiera. Biuro Legislacyjne nie 
ma uwag. Czy jest sprzeciw wobec przyjęcia poprawki nr 3? Nie słyszę. Stwierdzam, 
że Komisja pozytywnie opiniuje poprawkę nr 3.
Przystępujemy do rozpatrzenia poprawki nr 4. Proszę o stanowisko rządu.

Sekretarz stanu w Ministerstwie Administracji i Cyfryzacji Stanisław Huskowski:
Jesteśmy przeciwni tej poprawce, zawarty w niej termin wydaje się zupełnie nierealny.
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Przewodniczący poseł Stanisław Żmijan (PO):
Dziękuję. Biuro Legislacyjne nie ma uwag. Poddaję pod głosowanie poprawkę nr 4. Kto 
z państwa posłów jest za przyjęciem poprawki nr 4? (6) Kto jest przeciw? (12) Kto się 
wstrzymał? (0)
Dziękuję. Stwierdzam, że poprawka nr 4 nie uzyskała rekomendacji Komisji.
Przystępujemy do rozpatrzenia poprawki nr 5. Proszę o stanowisko rządu.

Sekretarz stanu w MAC Stanisław Huskowski:
Podobnie jak w przypadku poprzedniej poprawki, naszym zdaniem zaproponowany ter-
min jest nierealny. Jesteśmy przeciwni wprowadzeniu tej poprawki.

Przewodniczący poseł Stanisław Żmijan (PO):
Dziękuję. Czy Biuro Legislacyjne ma uwagi? Nie. Przechodzimy do głosowania. Kto 
z państwa posłów jest za przyjęciem poprawki nr 5? (7) Kto jest przeciw? (13) Kto się 
wstrzymał? (0)
Dziękuję. Stwierdzam, że poprawka nr 5 nie uzyskała rekomendacji Komisji.
Przystępujemy do rozpatrzenia poprawki nr 6. Proszę o stanowisko rządu.

Sekretarz stanu w MAC Stanisław Huskowski:
Pozytywne.

Przewodniczący poseł Stanisław Żmijan (PO):
Czy Biuro Legislacyjne ma uwagi? Nie. Czy jest sprzeciw wobec przyjęcia poprawki nr 6? 
Nie słyszę. Wobec powyższego stwierdzam, że Komisja pozytywnie opiniuje poprawkę nr 6.
Przystępujemy do rozpatrzenia poprawki nr 7. Jakie jest stanowisko rządu?

Sekretarz stanu w MAC Stanisław Huskowski:
Jesteśmy przeciwni wprowadzeniu tej poprawki. Odbyła się już dyskusja na ten temat, 
zarówno podczas posiedzenia Komisji, jak i drugiego czytania.

Przewodniczący poseł Stanisław Żmijan (PO):
Dziękuję. Czy Biuro Legislacyjne ma uwagi? Nie. Poddaję pod głosowanie poprawkę nr 
7. Kto z państwa posłów jest za jej przyjęciem? (8) Kto jest przeciw? (13) Kto się wstrzy-
mał? (0)
Dziękuję. Stwierdzam, że poprawka nr 7 nie uzyskała rekomendacji Komisji.
Przystępujemy do rozpatrzenia poprawki nr 8. Proszę o stanowisko rządu.

Sekretarz stanu w MAC Stanisław Huskowski:
Po przeprowadzonej  dyskusji  popieramy  tę poprawkę. Uważamy,  że można dopuścić 
inne osoby do składu komisji dyscyplinarnych. Decyzję w tym zakresie i tak podejmował 
będzie główny geodeta. Poprawka uzyskała nasze poparcie.

Przewodniczący poseł Stanisław Żmijan (PO):
Dziękuję. Czy Biuro Legislacyjne ma uwagi?

Legislator Wojciech Paluch:
Panie przewodniczący, szanowni państwo, mam pytanie do posłów wnioskodawców, jeśli cho-
dzi o poprawkę nr 8 oraz poprawkę nr 9. Dotyczą one tej samej materii – zatrudniania osób 
w urzędzie wojewódzkim. Czy w związku z tym nie powinny być one rozpatrywane łącznie?

Przewodniczący poseł Stanisław Żmijan (PO):
Wnioskodawcy wyrazili zgodę. Bardzo dziękuję. Wobec powyższego poddaję poprawki nr 
8 oraz nr 9 pod głosowanie. Kto z państwa jest za ich przyjęciem? (23) Kto jest przeciw? 
(0) Kto się wstrzymał? (0)
Wobec powyższego stwierdzam, że poprawki nr 8 oraz nr 9 uzyskały pozytywną opi-

nię Komisji.
Przystępujemy do rozpatrzenia poprawki nr 10. Proszę o stanowisko rządu.

Sekretarz stanu w MAC Stanisław Huskowski:
Uwzględniając dyskusję, którą odbyliśmy podczas drugiego czytania, w trakcie posiedze-
nia plenarnego Sejmu, uznajemy poprawkę za zasadną i ją popieramy. Wobec wycofania 
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przez Klub Parlamentarny Platformy obywatelskiej poprawek nr 11 oraz nr 12, jesteśmy 
za przyjęciem poprawki nr 10.

Przewodniczący poseł Stanisław Żmijan (PO):
Bardzo dziękuję. Mam prośbę do państwa posłów – uczestniczymy w obradach Komisji, 
a nie w wiecu, proszę o zachowanie spokoju. Czy Biuro Legislacyjne ma uwagi odnośnie 
do tej poprawki?

Legislator Wojciech Paluch:
Panie pośle, poprawka nr 10 dotyczy skreślenia art. 3. Jeśli chodzi o poprawki nr 11 oraz 
12, prosimy wnioskodawców o oficjalną decyzję w sprawie ich wycofania.

Przewodniczący poseł Stanisław Żmijan (PO):
Bardzo dziękuję. Głos ma pan poseł Andrzej Czerwiński.

Poseł Andrzej Czerwiński (PO):
W imieniu wnioskodawców wycofuję poprawki nr 11 oraz nr 12.

Przewodniczący poseł Stanisław Żmijan (PO):
Bardzo dziękuję. Przystępujemy do rozpatrzenia poprawki nr 10. Kto z państwa posłów 
jest za przyjęciem poprawki nr 10? (26) Kto jest przeciw?(0) Kto się wstrzymał? (0)
Stwierdzam, że poprawka nr 10 uzyskała pozytywną rekomendację Komisji.
Poprawki nr 11 oraz nr 12 zostały wycofane.
Zakończyliśmy rozpatrywanie poprawek zgłoszonych w trakcie drugiego czytania 

projektu ustawy o zmianie ustawy – Prawo geodezyjne i kartograficzne. 
Proponuję,  aby  opinia  Ministerstwa  Spraw  Zagranicznych  została  dostarczona 

do dnia 2 czerwca. 
Proponuję również, aby posłem sprawozdawcą był pan poseł Józef Racki. Czy są inne 

propozycje? Nie ma. Stwierdzam, że jako sprawozdawca pracę będzie kontynuował pan 
poseł Józef Racki. Bardzo proszę, głos ma pan przewodniczący Andrzej Adamczyk.

Poseł Andrzej Adamczyk (PiS):
Dziękuję bardzo. Panie przewodniczący, szanowni państwo, podczas wczorajszego posie-
dzenia Komisji Infrastruktury doszło do ostrej polemiki pomiędzy mną, a panem prze-
wodniczącym. Jeśli uraziłem pana przewodniczącego,  chciałem go przeprosić. Moim 
celem nie był personalny atak na pana przewodniczącego. Jako rzecznik Prawa i Spra-
wiedliwości w Komisji Infrastruktury  jestem zobowiązany, aby dbać o to, żeby posło-
wie PiS nie mieli dyskomfortu wynikającego z wystąpień ocennych wobec ich stanowi-
ska. Dyskutujmy o zasobie merytorycznym prac Komisji, ale nie oceniajmy wystąpień 
i postaw posłów. Dziękuję.

Przewodniczący poseł Stanisław Żmijan (PO):
Bardzo dziękuję. Wydaje mi się, że nie zrobiłem tego, o czym powiedział pan przewod-
niczący. Dziękuję za to oświadczenie. Deklaruję również, że będę starał się prowadzić 
posiedzenia Komisji zgodnie z regulaminem. 
Wobec wyczerpania porządku dziennego, zamykam posiedzenie Komisji.


